
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 07.12.16 (afd. 1) 

Tilstedeværende: Michele, Lars og Herle 

 

- Der har været nogle bekymringer fra beboere efter beboermødet ang. renovering. Bestyrelsen vil 

tage emnerne med på byggemøderne i det nye år. Forespørgslen om kosteskabe i køkkenet har 

været oppe på et byggemøde kort efter beboermødet. Der arbejdes på at der kommer et højskab i 

de køkkener hvor det vil være muligt. En anden henvendelse drejede sig omkring udluftnings-

systemet. Bestyrelsen vil høre nærmere hos fagfolkene om støjen fra systemet på næste 

byggeudvalgsmøde. 

- Trappevasken og rengøring af vaskehus ønskes der kigget på. Der blev snakket om hvad vi egentlig 

betaler for og hvad vi betaler for at få gjort. Dette undersøges og herefter ses på hvad der skal 

gøres.   

- Vaskemaskinen og tørretumbleren til allergivenlige vaskemidler er blevet udsat for hærværk ved at 

skiltene er blevet ridset af. Desværre bliver maskinen stadig brugt til parfumeholdige vaskemidler. 

Alle opfordres til at respektere at de to maskiner kun er til allergivenlige midler.  

- Strikkeklubben er kommet i gang og næste gang er tirsdag den 3 januar 2017 kl. 18.30. Det er 

planen at strikkeklubben skal afholdes tirsdage i ulige uger. 

- Næste bestyrelsesmøde er onsdag den 4 januar 2017 kl. 18.30. 


